
 
 

 

 

Bestyrelsesmøde: Nr. 16 

Mødedato: 7.4.2014 

 

Hos: Ole S. Jørgensen 

Indkaldt af: Kurt Overgaard-Andersen 

 

Referent: Lise Møller 

Deltagere: Kurt O-A, Jan Empacher, Ole Skytte, Torben Svane og Lise Møller 

 

 

Dagsorden: 
1. Bemærkninger fra sidste referat 

2. Økonomi 

3. Området. 

4. Sne/Græs 

5. Eventuelt 

6. Næste møde 

 

1) Sidste referat: 
Der var ingen bemærkninger til sidste referat. 

 

2) Økonomi: 
Pt. står der 58580,92 på vores driftskonto. 

Kurt laver en seddel, som bliver husstand omdelt, hvorpå alle gøres opmærksom på, at kontingentet 

stiger med 5 kr. på. 1/5. 

Dernæst har Ole et stort ønske om, at alle betaler én gang om måneden- det andet giver meget 

ekstra arbejde. 

 

3) Området: 
Der er flertal for, at den sidste del af beplantningsplanen gøres færdig. Der er budget til, at købe 11 

træer.- hvilket der også mangler. 

Lise afventer med at bestille frugttræerne, til hun får grønt lys fra parkudvalget. 

Parkudvalget kommer med et forslag til arbejdsdag. Deres forslag er d. 3/5-14. De sender en seddel 

rundt til smatlige. 

På baggrund af afstemningen, til generalforsamlingen, om hvorvidt der skal være en legeplads 

arbejdes der ikke mere på det i år.  



Pr. 1/6 skulle den anden del af Enggårdsbakken være udstykket. Kurt tager kontakt til kommunen 

for at høre, om der er fastsat en dato for hvornår vi overtager det. Så snart vi overtager det område, 

skal dem som ejer grundene, også betale et månedligt kontingent. 

Som det pt. forlyder, så bliver vores asfalt repareret, når der asfalteres på den nye udstykning. 

 

4) Sne/græs: 
Der er indhentet tilbud fra Kirkegaard. Ham har vi valgt at bruge. 

Han slår 1. gang inden påske. Herefter kommer han efter behov. Han ved godt, at det grønninger. Vi 

skal regne med, at der er behov for græsslåning ca. 12 gange. 

Lise tager kontakt med ham om hvorvidt han vil komme med et nyt tilbud hvis han skal ”passe” 

området både sommer og vinter. 

 

5) Eventuelt: 
Vores hjemmeside overføres til enggårdsbakken.dk ,så der vil det hele fremover figurere. 

Ole sender en seddel rundt til dem, som evt. har behov for rensning af tag. 

 

 

6) Næste møde: 
Fremadrettet holdes mødet mandag aften. Møderne starter kl. 19:30. Fra gang til gang aftaler vi 

hvem, som afholder mødet. 

Det bliver fordelt på flg. måde for resten af året: 

 

2/6  v/ Kurt. 

 

1/9  v/ 

 

3/11 v/ 

 

5/1 v/ 

 

2/3 v/ 

 

25/3, generalforsamling 

 

 

 

M.v.h. Lise 

 

 

 

 
 

 
 

 


